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USA: Bidenova administratíva v tichosti vzala takmer 7 miliárd dolárov z fondu určeného na pomoc
nemocniciam a klinikám postihnutým pandémiou a použila ich na nákup vakcín a terapeutík
COVID-19 , podľa dokumentu, ktorý získal STAT.

Podľa agentúry, ktorá ich spravuje, teraz nemocničné peniaze, známe ako Fond na pomoc
poskytovateľom, vyschli a už im nezostali žiadne nové peniaze na pridelenie. Poskytovatelia mohli
predkladať žiadosti o výdavky, ktoré vznikli do marca 2021 – predtým, než prudký nárast Delta a
Omicron narušili systém zdravotnej starostlivosti.

 

 

S novým posunom o 7 miliárd dolárov, o ktorom sa predtým neinformovalo, predstavuje odklon k
výrobcom liekov celkovo takmer 17 miliárd dolárov alebo zhruba 10 % z celkových peňazí, ktoré
Kongres pridelil na fond nemocníc a ambulancií lekárov.

Kongres vyčlenil tieto peniaze na pomoc poskytovateľom zdravotnej starostlivosti zaplatiť výdavky
súvisiace s pandémiou vrátane personálu, osobných ochranných prostriedkov, starostlivosti o
nepoistených pacientov a distribúcie vakcín.
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